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Emne: Skriftlig spørsmål til møte i MIsA 1.12.2016
Vedlegg: 
Hei.
Under følger skriftlig spørsmål til samferdselsdirektøren til møte i MISA 1.12.2016.

Rasmus

Viser til ulike oppslag i media, og tidligere spørsmål og diskusjon i utvalget, vedrørende de sanitære forholdene for
bussjåførene i Hordaland. Hva gjøres for å bedre situasjonen?
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